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ROI.0012.1.11.2012                                                                  kat. arch. A 

 

Protokół  

ze wspólnego posiedzenia Komisji ds. planowania, gospodarki i finansów gminy, komisji 

ds. oświaty, kultury, ochrony zdrowia i pomocy społecznej oraz  

komisji ds. ochrony środowiska  

z dnia 21 września 2012 r. 

 

Porządek obrad 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wprowadzenie zmian do porządku pracy komisji. 

3. Wystąpienie Komendanta Komendy Powiatowej Policji w Inowrocławiu nt. 

Posterunku Policji w Rojewie. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Zakończenie posiedzenia. 

 

Do pkt. 1  

 

Otwarcia posiedzenia i stwierdzenia quorum (11 obecnych) dokonała Wiceprzewodnicząca 

Rady Gminy r. D. Siemianowska. 

 

Do pkt  2 

 

 r. D. Siemianowska odczytała porządek obrad komisji, następnie zwróciła się z zapytaniem, 

czy ktoś chciałby wprowadzić zmiany do porządku pracy komisji. 

 

Radni nie zgłosili zmian, w związku z tym porządek obrad pozostaje bez zmian. 

 

Do pkt 3  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poprosiła o zabranie głosu Komendanta Komendy 

Powiatowej Policji w Inowrocławiu p. Wiesława Dzierbickiego. 

 

p. W. Dzierbicki – powiedział, że ma zaszczyt dowodzić jedną z największych jednostek, jako 

Komendant ma obowiązek zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańcom powiatu. 

Na terenie powiatu inowrocławskiego do końca sierpnia 2012r. wykryto 2400 przestępstw w 

tym 1701 przestępstw kryminalnych. 

Na terenie gminy Rojewo przestępczość wyniosła do sierpnia 2011r. – 49 

- do sierpnia 2012r. – 70 

Przestępstwa kryminalne – do końca 2011r. – 31, 

Do końca 2012 – 32 

Bezpieczeństwo w ruchu drogowym, sytuacja na drogach z roku na rok się poprawia, mamy 

większy nadzór, posiadamy specjalistyczną jednostkę ruchu drogowego. 

Kolizje na terenie gminy: 

2010 – 29, 

2011 – 21, 

2012 – 16 

80% policjantów odbywa służbę w Inowrocławiu, 

20% na terenie powiatu, 
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Na posterunku w Rojewie jest 5 policjantów, sprawy reorganizacyjne dotykają wszystkie 

jednostki, zastanawiamy się, czy nasze struktury są właściwe, czy jest możliwość poprawy 

tych struktur, dostosować się do obecnych potrzeb. Poziom pracy w takiej jednostce jest 

ograniczony. Zadania są takie same jak w każdej innej jednostce organizacyjnej. Policjanci 

muszą być wszechstronni, co jednocześnie pozbawia ich możliwości wyszkolenia ich w danej 

dziedzinie. 

 

r. D. Siemianowska – powiedziała, że jeżeli posterunek zostanie zlikwidowany nie będzie 

nadzoru. 

 

r. M. Iwiński – powiedział, że w nocy posterunek nie zawsze jest czynny, kto wówczas 

powinien mieć nadzór. 

 

p. W. Dzierbicki – powiedział, że Komenda Powiatowa w Inowrocławiu. 

 

r. M. Iwiński – zwrócił się z zapytaniem, jaki będzie obszar waszego działania. 

 

p. W. Dzierbicki – powiedział, że nie zabiera policjantów, chce aby było ich więcej, 

powiedział, że proponuje obsługę przez specjalistę z danego wydziału. Powiedział, że 50% 

interwencji na terenie gminy wykonała Komenda Powiatowa, powiedział, że na terenie gminy 

Rojewo musi być służba patrolowa,, powiedział, że na terenie gminy Rojewo musi być służba 

patrolowa, na dzień dzisiejszy jest dwóch takich policjantów, obiecuję, że będzie więcej. 

Szybkość interwencji znacznie się skróci. 

 

r. M. Markiewka – powiedział, że z informacji pana Komendanta jawi się sielanka, ja 

rozumiem, że pojawił się nakaz reorganizacji, zwrócił się z zapytaniem, czy ilość policjantów 

będzie mniejsza. 

 

p. W. Dzierbicki – powiedział, że najprościej byłoby dołączyć do innego Komisariatu. 

Powiedział, że widzi to inaczej, i jest przekonany, ze to rozwiązanie jest dobre, powiedział, że 

chce zaproponować inną jakość usług i jest przekonany, że będzie to lepsza jakość. 

 

r. A. Wesołowski – powiedział, że nasza policja zajęła II miejsce w powiecie pod względem 

wykrywalności. 

 

p. W. Dzierbicki – powiedział, że służba patrolowa będzie na terenie gminy. 

 

p. K. Wiechecki – zwrócił się z zapytaniem, co będzie jeżeli założenia się nie sprawdzą. 

 

p. W. Dzierbicki – powiedział, że nie ma takiej możliwości, żeby się nie powiodło. 

 

r. M. Iwiński – zwrócił się z zapytaniem, co w przypadku jeżeli przestępczość wzrośnie. 

 

p. W. Dzierbicki – powiedział, że jeżeli wzrasta przestępczość pojawia się natychmiastowa 

reakcja, jeżeli zajdzie potrzeba liczba patroli może wzrosnąć do 10. 

 

r. M. Iwiński – powiedział, że, aby cokolwiek sprawdzić należy to wdrożyć, powiedział, że 

jeżeli system ten się nie sprawdzi to prosi o rzetelną informację „czy jest lepiej, czy gorzej”. 

 

Wójt Gminy – powiedział, że kiedy dowiedział się, że posterunek jest zagrożony martwił się 

o bezpieczeństwo gminy. Obecnie jest zadowolony z tego co mamy, uważa, że może być 

lepiej, jeżeli pojawi się nowy zespół a nasi policjanci nadal będą mieli pracę. 

Powiedział, ze chciałby więcej prewencji. 
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Powiedział, że mamy monitoring w Ściborzu, możemy wykorzystać pełne możliwości tego 

monitoringu. Możemy zainstalować kamerę podglądu w każdym miejscu gdzie jest dostęp do 

Internetu, powiedział, że chciałby, aby widziała to również komenda. 

 

p. W. Dzierbicki – powiedział, że monitoring jest bardzo dobrym wsparciem, ponieważ mamy 

materiał dowodowy. 

 

r. D. Siemianowska – zwróciła się z zapytaniem, w jakim czasie planowane są te zmiany. 

 

p. W. Dzierbicki – powiedział, że prawdopodobnie na przełomie roku. 

 

r. M. Tumidajewicz – zwrócił się z zapytaniem, czy skład personalny będzie taki sam. 

 

p. W. Dzierbicki – powiedział, że zależy to od samych policjantów. 

 

Do pkt 4 

 

r. D. Siemianowska poprosiła o składanie wolnych wniosków i zapytań. 

 

Radni nie zgłosili wolnych wniosków i zapytań 

 

Do pkt 5 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

 

Protokołowała               Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 

               

        

Wiesława Piechowska       Danuta Siemianowska 

 


